
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen dana 10.10.2024. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica 
Bisag. 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke 
pošte Pozivom KLASA: 601-01/24-01/136, URBROJ: 2186-181-24-1 od 08.10.2024. godine. 
 
 Sjednici su prisutni članovi Upravnog vijeća: 

1. Marija Šafran Tir, potpredsjednica, 
2. Marko Futač, voditelj zapisnika, 
3. Tamara Malunac. 

 
Ostali prisutni: 

1. Martina Hrupec, ravnateljica. 
 
Na sjednici nisu prisutni predsjednik Vijeća Stjepan Šafran i članica Vijeća Andreja 

Podoljnjak, koji su opravdali svoj izostanak. 
Potpredsjednica Upravnog vijeća Marija Šafran Tir otvara sjednicu, konstatira da 

postoji kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i predlaže sljedeći dnevni red: 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća, 
2. Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju za pomoćnog djelatnika 

za njegu, skrb i pratnju na određeno radno vrijeme, 
3. Ostala pitanja i prijedlozi. 

 
 Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

Toč. 1) 
Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća 

 
 Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 24.09.2024. godine. 
Predsjednik daje zapisnik sa sjednice održane 24.09.2024. godine na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 24.09.2024. godine 
je prihvaćen jednoglasno. 

 
Toč. 2) 

Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju za pomoćnog djelatnika 
za njegu, skrb i pratnju na određeno radno vrijeme 

 
 Potpredsjednica poziva ravnateljicu da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Ravnateljica 
podsjeća da je Vrtić raspisao natječaj za pomoćnog djelatnika zbog većeg broja djece u 
srednjoj skupini. Na natječaj je pristigla samo jedna prijava. Prijava Marije B. ima svu traženu 
dokumentaciju, a već je i radila u našem Vrtiću. Ravnateljica stoga predlaže da se s njom 
sklopi ugovor o radu na određeno. 
 Potpredsjednica otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi 
u vezi ove točke dnevnog reda. 



 Potpredsjednica daje prijedlog Odluke o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom 
natječaju za pomoćnog djelatnika za njegu, skrb i pratnju na određeno radno vrijeme s 
Marijom B. na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju za 
pomoćnog djelatnika za njegu, skrb i pratnju na određeno radno vrijeme s Marijom B. 
prihvaćena je jednoglasno. 
 

Toč. 3) 
Ostala pitanja i prijedlozi 

 
 Ravnateljica obavještava Vijeće da je jučer održana konferencija za medije i potpisan 
Ugovor za radove na izgradnji novog vrtića u Breznici. Završetak radova se planira do kraja 
2025. godine, a novi objekt će imati dvije jasličke i dvije vrtićke skupine. Partner na projektu 
je Općina Breznički Hum zbog potrebnog broja djece za prijavu na sufinanciranje iz EU 
fondova. Općina je osigurala sufinanciranje iz EU u iznosu od cca 700.000,00 €, ali ukupna 
vrijednost projekta je procijenjena na 2.400.000,00 €. Ostatak sredstava osigurati će se iz 
drugih izvora i proračuna Općine Breznica. 
 Potpredsjednica postavlja pitanja o broju djece koja će se moći upisati u novi vrtić. 
Ravnateljica odgovara da se radi o 64 djece, ali polovica tog broja je namijenjena za djecu s 
područja Općine Breznički Hum. 
 Ravnateljica dodaje da će planirani objekt biti na dvije etaže, s kuhinjom i igralištem. 
Sve odgojne skupine će se nalaziti u prizemlju. Osim dodatnih odgojitelja biti će potrebno 
zaposliti i još troje ili četvero tehničkog osoblja te za stalno zaposliti zdravstvenu voditeljicu i 
pedagoga. 
 Vijećnica Tamara Malunac postavlja pitanje o mogućnosti zapošljavanja logopeda. 
Ravnateljica odgovara da je i to moguće, ali logopeda ima jako malo na tržištu rada. 
 Ravnateljica obavještava Vijeće i o projektima u tijeku. Sljedeći tjedan obilježavaju se 
Dani kruha, a u ponedjeljak će se održati i kazališna predstava u Društvenom domu Bisag. 
Kazališna predstava dio je projekta financiranog iz programa Ministarstva znanosti, 
obrazovanja i mladih. Potpredsjednica, ravnateljica i vijećnica Tamara Malunac raspravljaju o 
kazalištu i putovanjima djece. 
 Vijećnica Tamara Malunac se predstavlja kao nova članica Vijeća i predstavnica 
djelatnika Vrtića. 
 
 
 Dovršeno u 19,00 sati. 
 
 
 
Voditelj zapisnika         Potpredsjednica 
    Marko Futač         Upravnog vijeća 
           Marija Šafran Tir 


